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starten met bouwwerken en die maar kunnen beëindigen halfweg
volgend jaar.

06.02 Staatssecretaris Kathleen Van Brempt: Mijnheer de voorzitter,
mevrouw Pieters, zoals u zelf zegt zal de maatregel ingaan vanaf
1 januari 2005. Tot en met 1 januari 2005 zal de oude regeling gelden. 
Dat is altijd zo. De nieuwe regelgeving zal in overgangsmaatregelen
voorzien, uiteraard pas te beginnen vanaf 1 januari 2005. Ik kan nog
niet vooruitlopen op die noodzakelijke overgangsmaatregelen, omdat
die nog niet bepaald zijn.

Wat betekent dit nu? Dit betekent dat iemand die bijvoorbeeld in
augustus met de bouwwerken start eigenlijk voor 100% terugvalt op
de oude regeling, ook wat bijvoorbeeld de coördinatie-instrumenten
betreft. Die zullen worden vereenvoudigd, maar de mensen die dit jaar 
nog starten, zullen worden geconfronteerd met de oude regeling. Ik
zou eerlijk gezegd ook niet weten hoe men daarvoor in
overgangmaatregelen kan voorzien. De wetgeving blijft dus gelden tot 
het einde van dit jaar en vanaf 1 januari 2005 is er een nieuwe
wetgeving.

06.02  Kathleen Van Brempt,
secrétaire d'Etat: La nouvelle
réglementation sera d’application à 
partir du 1er janvier 2005 et des
mesures transitoires entreront
immédiatement en vigueur. Celles-
ci n’ont pas encore été arrêtées.
Les travaux de construction
encore entamés dans le courant
de cette année doivent donc
satisfaire aux anciennes règles.

06.03  Trees Pieters (CD&V): Mijnheer de voorzitter, mevrouw de
staatssecretaris, deze vraag werd gesteld door particulieren. Zij
hadden een bijkomende bekommernis. Ik begrijp uw antwoord. De
wet zal van kracht worden op 1 januari 2005, maar zij die daarvoor
starten, vallen onder de bestaande regeling. Zij moeten dus het
volledige dossier opstellen en de volledige voorschriften volgen.

De betrokken persoon deelde mij ook mee – en ik ben ervan
overtuigd dat het zo zal zijn – dat de vertraging in de bouw zich zal
voortzetten. Men zal proberen het bouwen een aantal maanden uit te
stellen en pas beginnen na 1 januari. Dat zal voor de tweede helft van 
dit jaar een nadelig effect hebben op onze bouwactiviteiten, voor dit
kleine segment. Dat zal zo zijn, want ik krijg meerdere vragen, niet
één of twee. Men vraagt of men niet beter zou wachten. Het is
natuurlijk een kleine maatregel, het is niet zoals indertijd bij de BTW-
verlaging. Wanneer voor hen al die paperassen onoverkomelijk zijn,
dan moeten zij maar wachten tot 1 januari.

06.03  Trees Pieters (CD&V): La
question m’est fréquemment
posée par des particuliers. Je
crains toutefois que les intéressés
ne tentent de différer leurs projets
de construction de quelques mois,
ce qui aurait des répercussions
négatives sur le secteur de la
construction au cours de cette
période.

Het incident is gesloten.
L'incident est clos.

07 Vraag van mevrouw Trees Pieters aan de staatssecretaris voor Arbeidsorganisatie en Welzijn op
het werk, toegevoegd aan de minister van Werk en Pensioenen over "de evaluatie van de wet op het
pesten op het werk" (nr. 2562)
07 Question de Mme Trees Pieters à la secrétaire d'Etat à l'Organisation du travail et au Bien-être au
travail, adjointe au ministre de l'Emploi et des Pensions sur "l'évaluation de la loi sur le harcèlement
au travail" (n° 2562)

07.01  Trees Pieters (CD&V): Mevrouw de staatssecretaris, het is
niet de eerste keer dat ik een dergelijke vraag stel. Zoals u weet, werd 
in juni 2002 de wet op het pesten op het werk ingevoerd. Door diverse 
instanties werden reeds meerdere analyses gemaakt, in negatieve én 
in positieve zin. Wij hebben het daarover vroeger reeds gehad en
toen hebt u mij beloofd dat u een evaluatie van de situatie zou maken 
en dat u zou zorgen voor een bijsturing, als blijkt dat er
onregelmatigheden zijn en de wet wordt misbruikt voor andere
redenen dan oorspronkelijk bedoeld.

07.01  Trees Pieters (CD&V): La
loi sur le harcèlement au travail a
été instaurée en 2002. L’analyse
effectuée par le service de
prévention IDEWE propose de
rectifier la loi. La secrétaire d’Etat
prépare elle-même une évaluation. 
Où en est cette dernière?
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Hoever staat u nu met de evaluatie? Zijn er reeds resultaten
beschikbaar?

07.02 Staatssecretaris Kathleen Van Brempt: Dat is juist. Ik denk
zelfs dat u die vraag in de commissie hebt gesteld in mijn eerste week 
als staatssecretaris.

Waar staan wij vandaag? De wet zelf voorziet ook in een evaluatie,
die moet zijn afgerond vóór 1 juli. Dat zal ook zo zijn. Door het feit dat 
er heel veel instanties bij zijn betrokken en ik echt wil wachten tot
iedereen zijn advies heeft gegeven, zal het ook daadwerkelijk 1 juli
worden.

Wie evalueert nu? In de Hoge Raad voor Preventie en Bescherming
op het Werk werd de pestwet reeds uitgebreid besproken en
geëvalueerd en zijn advies is zo goed als afgerond. Ook heb ik aan de 
Nationale Arbeidsraad gevraagd om de pestwet te evalueren. Zij zijn
daarmee bezig en zij gebruiken ook de insteek van de Hoge Raad
voor Preventie, wat ik alleen maar kan toejuichen in het kader van de 
efficiëntie. Daarnaast heb ik de FOD in oktober reeds de opdracht
gegeven om een kwalitatieve en kwantitatieve evaluatie te maken. De 
werkzaamheden vorderen goed. Ik heb daarvan ook een tussentijds
verslag gekregen. Dat is echter nog niet helemaal afgerond.

In de loop van de volgende maand zal ik mij laten informeren en
bijstaan door diverse experts. Wat bedoel ik daarmee? Ik zal een
aantal adviezen krijgen. Ik vrees dat er een aantal gedeelde adviezen 
van sociale partners zal bijzitten, hoewel ik dat nog niet zeker weet.
Dat betekent dat er nog heel wat knopen zullen moeten worden
doorgehakt, ook in de evaluatie, namelijk in welke zin evalueren wij
wat. Ik zal mij daarin laten bijstaan door experts op het terrein,
mensen die dag in dag uit met die wet worden geconfronteerd.

Met dat geheel van evaluaties zal ik een eindrapport opstellen met de 
sterktes en zwaktes van de wetgeving. Dat rapport zal ik aan het
Parlement voorstellen. Daarnaast zal ik uiteraard voorstellen doen
waar nodig om de wet aan te passen.

07.02  Kathleen Van Brempt,
secrétaire d'Etat: La loi elle-même
prévoit une évaluation qui doit être
achevée pour le 1er juillet. Vu le
nombre d’instances concernées, le 
temps qui reste sera bien
nécessaire. Toutes ces instances
et des experts procèdent
distinctement à une évaluation.
Tout doit être réuni pour une
évaluation finale, ce signifie qu’il
afudra encore trancher sur de
nombreux points. L’évaluation
finale sera soumise au Parlement.
En fonction du résultat, je
proposerai des modifications de la
loi.

07.03  Trees Pieters (CD&V): Mevrouw de staatssecretaris, ik
vermoed dat de betrokken preventiediensten of de overkoepelende
organen in een of andere instantie worden betrokken? Zij zullen wel
zitting hebben in de Hoge Raad.

07.04 Staatssecretaris Kathleen Van Brempt: De bevraging gebeurt
via de FOD, alsook de inspectiediensten en de externe
inspectiediensten.

07.05  Trees Pieters (CD&V): Bedankt.

Het incident is gesloten.
L'incident est clos.

08 Vraag van mevrouw Greet van Gool aan de staatssecretaris voor Arbeidsorganisatie en Welzijn op 
het werk, toegevoegd aan de minister van Werk en Pensioenen over "het statuut van de
havenarbeiders" (nr. 2564)
08 Question de Mme Greet van Gool à la secrétaire d'Etat à l'Organisation du travail et au Bien-être au 
travail, adjointe au ministre de l'Emploi et des Pensions sur "le statut des travailleurs portuaires"


